
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                          Č.j.1720/2010-RU13/28208 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          z  5. zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 04. októbra 2010 
 
 
 
Počet prítomných členov: 13       /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:   2                              
z toho ospravedlnení:               2                                      
 
 
 
K bodu 1 - Otvorenie 
Rokovanie komisie  otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Burian. Oboznámil 
prítomných s navrhovaným programom. 
                                                                                              
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -  13                                                                                       
                                                                                                                   Za              -    13 
                                                                                                                    Proti           -      0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -      0  
 
                                                                                               
K bodu 2 – Návrh VZN KSK o poskytovaní soc. služieb a spôsobe určenia úhrady, výške 
úhrady a spôsobe platenia úhrady za soc. služby v zariadeniach soc. služieb  a v zariadeniach 
vykonávajúcich opatrenia sociálnoprávnej ochrany detí a soc. kurately v zriaď. pôsobnosti 
KSK 
Materiál uviedla Ing. Jusková – vedúca odboru soc. vecí. Poslanec Süli navrhol, aby v §9 
odst. 8a  „ pobyt v zdravotníckom zariadení“, bol nahradený pojmom „hospitalizácia“. Ing. 
Jusková preverí súlad  s legislatívou. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť 
v Zastupiteľstve KSK. 
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -    13   
                                                                                                                      Za              -   13 
                                                                                                                      Proti           -    0  
                                                                                                                      Zdržal sa    -    0   
 
K bodu 3 - Analýza vývoja dlhovej služby Košického samosprávneho kraja 
Materiál uviedla  p. Vajkunyová. Oboznámila komisiu so štruktúrou dlhu KSK a s podielom  
zadlženosti KSK v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách a pravidiel EIB. K problematike 
diskutovali poslanci p. Burian a p. Süli – v prípade vylúčenia transferov na prenesený výkon 
štátnej správy zo základu pre výpočet zadlženosti by sa percento zvýšilo. Komisia odporúča 
materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
                                                                                

            Hlasovanie:   Prítomní    -   13 
                                                                                                                      Za             -    13 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0  



 
 
K bodu 4 – Riešenie komplexnej finančnej situácie nemocníc s poliklinikami 
v zriaďovateľskej pôsobnosti košického samosprávneho kraja v súvislosti s prípravou vstupu 
strategického investora 
Materiál uviedla p. Vajkunyová. Informovala o finančnej situácii v jednotlivých NsP 
a prijatých opatreniach na ich konsolidáciu. K situácii v NsP diskutovali poslanci p. Burian, p. 
Puci, p. Rečka , p. Ďurovčík-podpredseda KSK a  p. Bečarik. Bol prijatý záver, že ak do 
konca roka neprevezme jednotlivé NsP strategický investor, bude musieť KSK pristúpiť k ich 
systémovému riešeniu. Komisia odporúča uvedený materiál prerokovať v Zastupiteľstve KSK 
a zobrať na vedomie. 
 
                                                                                               Hlasovanie:   Prítomní    -   13 
                                                                                                                      Za             -    13 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 5 - Spolufinancovanie projektov pre 2. výzvu Programu cezhraničnej spolupráce 
ENPI Maďarsko-Slovensko-Rumunsko-Ukrajina 2007 – 2013 
Materiál uviedol RNDr. Husár z odboru riadenia implementácie európskych projektov. 
K jednotlivým projektom cezhraničnej spolupráce diskutovali p. Slovak, p. Ďurovčík a p. 
Süli. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 

             Hlasovanie:   Prítomní    -   13 
                                                                                                                       Za             -    13 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 6 – Informatívna správa o absorpčnej schopnosti Košického samosprávneho kraja 
v rámci čerpania prostriedkov z fondov EÚ v programovacom období 2007 – 2013 
Materiál uviedol RNDr. Husár. Na návrh poslancov  p. Buriana a p. Süliho bol prijatý záver, 
aby materiál bol urýchlene zverejnený na Digitálnom zastupiteľstve  a v prípade záujmu 
poslancov sa môže materiál opätovne prerokovať na ďalšom zasadnutí komisie. Komisia 
odporúča  informatívnu správu  prerokovať a zobrať na vedomie. 

               Hlasovanie:   Prítomní    -   13  
                                                                                                                         Za             -    13 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
K bodu 7 - Rôzne, záver 
Zasadnutie ukončil predseda komisie p. Burian a prítomným poďakoval za aktívnu účasť. 
 
                
 
V Košiciach  04.10.2010    
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 


